
W tym roku nie zabraknie pieniędzy na onkologię | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro W tym roku nie zabraknie pieniędzy na
onkologię | 1

17 października 2012

W tym roku nie zabraknie pieniędzy na onkologię
PORTAL „ONET.PL”

Pacjenci cierpiący na choroby onkologiczne nie powinni mieć problemu z dostępem do usług
medycznych –  powiedział  dyrektor  Świętokrzyskiego Centrum Onkologii.  Świadczenia  o
charakterze  onkologicznym  są  dla  nas  priorytetem  –  zadeklarowała  szefowa
świętokrzyskiego  NFZ.  Dyrektor  Świętokrzyskiego  Centrum  Onkologii  w  Kielcach  dr
Stanisław Góźdź powiedział, że nowi pacjenci, którzy przychodzą do poradni onkologicznych
mogą  liczyć  na  konsultację  lekarską  tego  samego  dnia.  W  przypadku  pacjentów  już
leczonych,  nie  zdarzają  się  przypadki  przerywania  lub  opóźnienia  serii  chemioterapii.
Zdaniem Góździa pacjenci nie powinni odczuwać jakichkolwiek problemów z dostępem do
leków  cytostatycznych  (przeciwnowotworowych).  Według  niego  czas  oczekiwania  na
planowane  zabiegi  onkologiczne  nie  przekracza  miesiąca.  Jak  powiedziała  dyrektor
świętokrzyskiego NFZ Zofia Wilczyńska w tym roku pierwotny kontrakt z Świętokrzyskim
Centrum Onkologii wynosił 159,5 mln zł. – Do dzisiaj dołożono już ponad 23 mln i w tej
chwili  kontrakt  wynosi  182,5  mln  zł.  Już  wiemy,  że  po  trzecim kwartale  centrum ma
nadwykonania  –  dodała.  Teraz  fundusz  czeka  na  pełne  sprawozdania.  Gdy  zostaną
przygotowane, rozpoczną się renegocjacje w sprawie zwiększenia umowy. Według szefowej
świętokrzyskiego  NFZ  nie  powinno  być  z  tym  problemu.  Jak  podkreśliła  świadczenia
zdrowotne o charakterze onkologicznym są dla funduszu priorytetem. Podobna sytuacja była
również w ubiegłym roku. Pierwotna umowa NFZ ze Świętokrzyskim Centrum Onkologii
opiewała na kwotę ponad 149 mln zł. W trakcie roku fundusz zwiększył ją o 32,5 mln zł.
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